
Jegyzőkönyv 
 

Készült Körtvélyes Településrészi Önkormányzat 2018. december 03. napján megtartott 

ülésén.  

 

Jelen vannak: mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Gerencsér Ágnes, mint a Körtvélyes Településrészi Önkormányzat vezetője köszöntötte a 

megjelent tagokat a Körtvélyesi Települési Önkormányzat ülésén. Megállapította, hogy az 

ülés határozatképes. 

 

Ezután ismertette a napirendi pontokat. 

 

 

Napirendi pont:  
 

1. Karácsonyi ünnepség részleteinek megbeszélése 

2. Egyebek 

                   

 

1. napirendi pont: Karácsonyi Ünnepség részleteinek megbeszélése 

 

Gerencsér Ágnes tájékoztatta a tagokat a Körtvélyesi Karácsonyi Ünnepséggel kapcsolatban, 

miszerint a Körtvélyesi Karácsonyi Ünnepség 2018. december 07. napján 17 órakor fog 

kezdődni. A tagok segítségét kérte a készülődésben, teafőzésben, csomagok összeállításában, 

pakolásban, sütemények- teák kiosztásában stb. 

 

Továbbá elmondta, hogy már szinte mindent beszerzett az Ünnepségre, torta lesz ez évben is, 

beszélt Sík Jánossal is, aki biztosítja az islereket a jelenlévők számára. 

Seres Józsefné ez évben is hoz fánkokat az ünneplők részére. 

Leszervezte a lovas kocsit is, illetve hangosítást is intézett a rendezvény idejére. 

A fára a világítást a tűzoltók segítségével fogják feltenni idén is. 

Díszeket a közmunkások segítségével szeretne még gyártani. 

 

2. napirendi pont: Egyebek 

 

Az egyebek napirendi pontban problémaként felvetették a szemétszállítás problémáját, 

miszerint nagyon sokan nem a saját konténerükbe hordják a hulladékukat, illetve a szelektív 

hulladékgyűjtőket sem rendeltetésszerűen használják, így folyamatosan halmozódik a szemét 

a városrészben. Továbbá parkolási problémákkal is küzdenek a Körtvélyesben élők, mert 

nincs elég parkolóhely részükre. 

Gerencsér Ágnes elmondta, hogy jövőre szeretne egy közös főzést a városrészben élőkkel, 

ahol a közösségi életet tudják majd ápolni. 

 

 

 

 

 



 

Gerencsér Ágnes megkérdezte van-e egyéb téma, hozzászólás, vélemény. Tekintettel arra, 

hogy ilyen jellegű felvetés nem hangzott el, megköszönte a jelenlévők véleményét, javaslatát 

és az ülést bezárta. 

 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 Gerencsér Ágnes Néreiné Farkas Judit 

 Elnök jegyzőkönyvvezető 


